
Styremøte JF-Privat
tirsdag 26. mai 2020, 16:30 til 18:00
Teams

Deltakere
Styremedlemmer
Michael J. H. Rummelhoff (JF-P Seksjonskontakt), Tone Helen Brodal (JF-P Seksjonsstyret), Jon Ole Whist (JF-P Seksjonsstyret), Erlend Glad, 
Tor Egil Viblemo (JF-P Seksjonsstyret, Fraværende ved: 52/20, 53/20), Anders Schrøder Amundsen, Anne-Marie Berg, Per Otto Svendsby

Fraværende: Eline Østby (JF-P Seksjonskonsulent), Sigrunn Elisabeth Hauge

Møteprotokoll

52/20
Godkjenning av innkalling og dagsorden
Vedtak:
Innkalling og dagsorden ble godkjent

Jon Ole

53/20
Godkjenning av referat fra 21.4.20
Vedtak:
Referatet fra 21.4.20 ble godkjent.

Beslutning
Michael

54/20
Økonomi
 Saken utgikk

Orientering
Sigrunn Elisabeth Hauge

55/20
Orientering fra Hovedstyret
Tor Egil redegjorde for aktuelle saker fra Hovedstyret.

Vedtak:
Styret tok redegjørelsen til orientering.
Leder tok med seg de synspunkt som fremkom under møtet.

 Styremøte 4-20 - godkjent i styremøte 5-20.docx
 Styremøte 5, 14. mai - 20.5. -utkast.docx
 Styremøte 6, 27. mai.docx

Orientering
Tor Egil Viblemo

56/20
Orientering fra foreninger, forum og utvalg.
 Saken utgikk pga mangel på tid.

Orientering
Michael J. H. Rummelhoff

57/20
Datoplan med frister og årsmøte.
Datoplanen setter tidsrammene for hvordan arbeide opp mot hhv Landsmøtet og forberedelsene til eget årsmøte.

Vedtak:
Datoplanen tas til etterretning og danner grunnlag for de videre forberedelser til høstens Lands- og årsmøte.
Valgkomité og JF-P's landsmøtedelegasjon informeres om datoer for møtene, samt tillitsvalgtsamling i Trondheim.
Det nærmere programmet for tillitsvalgtssamlingen søkes spikret på neste styremøte.

Diskusjon
Tor Egil Viblemo
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 Datoplan høst 2020.docx

58/20
Oppdatering av status på arbeidsgrupper.
 Saken utsatt pga. tidspress.

Orientering
Alle Representanter

59/20
Utvikling av fullmektigpool
 Forum for Næringsdrivende vil se det som nyttig og et potensielt verdifullt medlemsgode om det opprettes en pool for
medlemmer som er interessert i en fullmektigstilling og for de som søker etter fullmektige til sitt kontor.
Terje Svenden redegjorde for initiativet som muntlig ble støttet av flere styremedlemmer som samtidig ga uttrykk for et
ønske om å vurdere å etablere dette via eksisterende teknologi for å unngå den risiko som medfølger utviklingsarbeid.

 Vedtak:
Initiativet følges opp av Tor Egil på egnet måte. Linkedin kan vurderes i denne sammenheng. Saken følges opp på de
følgende styremøter.

 Saksgrunnlag ADVOKATFULLMEKTIGPOOL.docx

Beslutning
Vedtak

60/20
Status digitalisering
 Saken ble utsatt.

Orientering
Eline Østby

61/20
Eventuelt
Per Otto varslet at han i en periode vil jobbe i Fylkesmannsembetene og må fratre seksjonsstyret.
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